
Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 30 października 2014 roku rozpoczęła się 
o godz. 14:00, a zakończyła o godz. 15:30. 

W sesji udział wzięło 12 radnych, na stan 12 ~ stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu. 

Oprócz radnych w sesji uczestniczyli: Pan Ryszard Brodziński Starosta Powiatu Łobeskiego, Pan 
Józef Drozdowski Radny Rady Powiatu Łobeskiego, Pani Ewa Adamów Dyrektor Gimnazjum, 
Pani Lucyna Wolska Dyrektor Szkoły Podstawowej, Pani Halina Jagiełka - Kierownik Ośrodka 
Pomocy Społecznej, Pani Burmistrz, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik, Pan mecenas Tomasz 
Werenicz, oraz zaproszeni goście - zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu a także sołtysi z terenu Gminy Węgorzyno - zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu oraz mieszkańcy Gminy Węgorzyno. 

Sesję otworzył i jej obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 12 - stu radnych, na stan 12 - stu. W związku z tym 
podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega protokół 
z X X X I X sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 30 października 2014 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

III. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radnych o interpelacje, proszę Pani Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — ja może tak korzystając, że jest Pana Starosta ja chciałam podziękować za 
wykarczowanie krzaków jak się wjeżdża do Sielska z krzyżówki głównej, słuchajcie piękny wjazd 
został zrobiony dziękuję bardzo. Ktoś to zrobił, chyba Starosta nie wiem, nawet te krzaki wypalili 
nawet żeby nie rosły. Ja jeszcze powiem, że dla takiej osoby jak ja to jest bardzo istotne, ponieważ 
ja musiałam, wjeżdżać do krawędzi żeby zobaczyć czy z drugiej strony nikt nie jedzie a to jest ta 
główna droga, pięknie teraz to wygląda 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej jeszcze proszę radnych o interpelacje zapytania 
sołtysom też udzielę głosu jak w tym temacie to proszę 

Pan Tadeusz Słomiński Sołtys Sołectwa Sielsko — ja chciałem powiedzieć bo miałem wizję lokalną 
Zarządu Dróg Powiatowych z Panią Zduńczyk Kasią Zduńczyk, do tego dopiąłem że zrobili to, 
dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś interpelacje radnych? Zapytania sołtysów 
wygląda, że przez te 4 łata tyle żeśmy zapytali tyle interpelacji złożyli 

IV. Sprawozdania: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - pierwsze jest Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo -
Gospodarczej w okresie od 01.01.2014 r. - 30.09.2014 r. - druk nr 1, proszę Radny Szymko 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - ja tylko chciałem 
uzupełnić ponieważ w planie pracy Komisji Budżetowej na 2014 rok był jeszcze taki punkt 4 
rozliczenie aglomeracji I etap, komisja budżetowa się nie zajęła tym tematem. Jak wszyscy wiedzą 
na dzień dzisiejszy ta aglomeracja nie funkcjonuje ale uważam, że obowiązkiem moim jest 
przedstawienie pewnej sytuacji, właśnie dlaczego tak jest mam tutaj takie dane przygotowane przez 
Panią Skarbnik, które pozwolę sobie odczytać. Inwestycja została odebrana i rozliczona w części 
dotyczącej sieci, natomiast nie zostały odebrane przyłącza wodociągowe i kanalizacyjne. 
Umowa z Wykonawcą (Eko-Wark) została podpisana na kwotę 4.767.514.51 zł. 
Z tego zapłacono dla Wykonawcy kwotę 3.952.120,10 zł, w tym: 
dofinansowanie 1.689.536,00 zł. 
Ponadto: 

1) W dniu 28.02.2014 r. oraz w dniu 03.03.2014 r. na podstawie wyroku sądowego, Gmina 
zapłaciła dla PUWIS (podwykonawca) kwotę 384.676,15 zł, na którą składa się: 
a) należność główna 311.009,13 zł, 
b) odsetki 54.499,02 zł, 
c) koszty procesu 19.168,00 zł 

— główny wykonawca nie dokonał płatności dla podwykonawcy, 
2) PUWIS pozwał Gminę do Sądu (II pozew) żądając zapłaty kwoty 509.788,00 zł, na którą 

składa się: 
a) roboty budowlane 357.654,75 zł, 
b) należyte zabezpieczenie robót 152.133,17 zł, 

3) PUWIS zawezwał Gminę do zawarcia ugody na kwotę 403.090,45 zł, na którą składa się: 
a) roboty dodatkowe (protokoły konieczności na kwotę 363.164,11 zł, 
b) dodatkowe przyłącza 39.926,34 zł. 

Jednocześnie Syndyk masy upadłości zawezwał Gminę do zapłaty kwoty 952.542,53 zł z tego za: 
1) końcowa płatność faktury z zawartej umowy na kwotę 466.231,26 zł, 
2) za roboty dodatkowe (protokoły konieczności) na kwotę 391.802,29 zł 
3) odsetki na kwotę 104.505,98 zł. 

- Gmina odmówiła zapłaty. 
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Na dzień dzisiejszy tak to wygląda, że ta inwestycja nie funkcjonuje jakie będą koszty myślę, że 
nikt nie jest w stanie tego wiedzieć, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej ~ dziękuję Przewodniczącemu Komisji Budżetowo — Gospodarczej 
czy są pytania do sprawozdań z działalności Komisji Budżetowo - Gospodarczej? nie widzę pytań 
proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji wobec powyższego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzani, że radni ze sprawozdaniem się zapoznali. 
Przechodzimy do Sprawozdania z działalności Komisji Społeczno — Oświatowej w okresie od 
01.01.2014 r. - 30.09.2014 r. - druk nr 2. Proszę o pytania o uzupełnienie, nie widzę stwierdzam, 
że radni ze sprawozdaniem się zapoznali. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 
okresie od 01.01.2014 r. - 30.09.2014 r. . - druk nr 3. Proszę o pytania, czy uzupełnienie proszę 
Przewodniczący Komisji 

Pan Marcin Szostakiewicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Wysoka Rado chciałbym 
uzupełnić Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za działalność w roku bieżącym tutaj podobnie jak w 
przypadku Komisji Budżetowo - Gospodarczej zabrakło zrealizowania tego punktu dot. rozliczenia 
aglomeracji cz. I jest to ten sam powód po prostu brak ukończenia i całkowitego rozliczenia tej 
inwestycji, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję informacja będzie w protokole z sesji, czy są jakieś 
pytania do sprawozdania Komisji Rewizyjnej za ten okres. Stwierdzam, że radni ze sprawozdaniem 
Komisji Rewizyjnej się zapoznali 

V. Informacje: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Wojewodzie Zachodniopomorskiemu — druk nr 4. Jest to 
ustawowy wymóg, że do 30 października Przewodniczący musi złożyć tą informację radnym tak się 
złożyło, że dzisiaj 30 - go Urząd Skarbowy w Drawsku Pomorskim przysłał ta informację na dzień 
sesji. Wcześniej nie było tego w materiałach, tyłko ta informację niektórzy radni otrzymali z 
najważniejszych akapitów to wyszczególnię co informuje, że w następujących oświadczeniach 
majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości: Radny Ryszard Acman, Górniak Barbara, 
Gwóźdź Krzysztof, Kamińska Jadwiga, Mazuro Jan, Sadurek Janusz, Sławska Maria, Szymko Jan, 
Zieliński Mariusz. U 3 radnych stwierdzono jakieś nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach i 
C i Radni otrzymali stosowny wypis z tej informacji Naczelnika Urzędu Skarbowego. Jest na końcu 
akapit Naczelnik Urzędu Skarbowego w Drawsku Pomorskim informuje, że po przeprowadzeniu 
analizy oświadczeń majątkowych stwierdzono w jednym przypadku przesłanki uzasadniające 
zbadanie jednego oświadczenia majątkowego przez Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej w 
Szczecinie. To Naczelnik Urzędu Skarbowego zwraca się z prośbą, aby osoby wymienione w art.24 
ust.l ustawy o samorządzie gminnym składając kolejne oświadczenia z należyta starannością 
wypełniły wszystkie punkty formularza oświadczenia majątkowego. Co roku nasz radny trafia na ta 
listę dla dyrektora część radnych już miała przyjemność z Urzędem Kontroli Skarbowej w 
Szczecinie włącznie z Przewodniczącym. To jest tylko informacja o złożonych oświadczeniach 
majątkowych Przewodniczącemu Rady. 

Jest również druga informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi 
Węgorzyna - druk nr 5, radni mają tą informację przed sobą również to jest taki wymóg 
ustawowy, że Burmistrz musi złożyć swoją informację z analizy oświadczeń majątkowych. Powiem 
ze swojego doświadczenia głównie tego dokonuje Urząd Skarbowy ja głównie analizuję Pani 
Burmistrz pewnie też terminy, podpisy, wiarygodność zawartość wypełnienia to już każdy 
oświadcza sam co pisze. Myślę, że z tą informacją też nie dyskutujemy z informacją radni się 
zapoznali. 
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Kolejna informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) Pani burmistrz proszę 
o informację 

Pani Burmistrz — przedstawiła informację z działalności między sesjami za pomocą prezentacji 
multimedialnej (która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) podczas której omawiane 
były następujące kwestie : 

- odbyły się pasowania klas pierwszych w gimnazjum 
- w sali konferencyjnej odbyło się spotkanie z organizacjami pozarządowymi przede 

wszystkim w celu konsultacji programu, który dzisiaj będziecie Państwo podejmować 
- odbyła się tez II Jesień Biegowa w Węgorzynie przygotowana i zorganizowana przez 

gimnazjum węgorzyńskie 
- po raz kolejny odbył się podczas Tygodnia Papieskiego Festyn Charytatywny tym razem z 

miłością dzieliliśmy się z Patrycją, zebraliśmy 6.891,74 zł, które zostały przekazane dla 
rodziny Patrycji 

- pasowanie pierwszaków w Szkole w Runowie Pomorskim 
- podpisałam z Panią Skarbnik aneks z Jarosławem Rzepą zwiększający kwotę 

dofinansowania do przebudowy drogi do Gościsławia o 73.500,00 zł 
- w ostatnią niedziele mieliśmy piękną uroczystość w Gminie Węgorzyno, obchodziliśmy 

Jubileusz Złotych Godów par małżeńskich miałam zaszczyt uhonorować medalem 
przyznanym przez Prezydenta 

- a dzisiaj również przed sesją mieliśmy małą uroczystość lokalną były wręczane nagrody dla 
mieszkańców za najbardziej ukwiecony balkon i ogródek na terenie miasta Węgorzyno 

- brałam udział w posiedzeniu rady L G D 
- oraz w sesji Zgromadzenia Związku R X X I 
- nasza gminę 11 października wizytowali przedstawiciele, członkowie Lokalnej Grupy 

Działania i Stowarzyszeń z Goleniowa dzieliliśmy się naszymi dobrymi praktykami a 
przede wszystkim zachęciło ich odwiedzenie naszej gminy ze względu na aktywność i 
dokonania naszych lokalnych stowarzyszeń przede wszystkim stowarzyszenia Nasza Kraina 
Sielsko czyli zrealizowanie projektu „Sadzawka" oraz w Wirrnikach zrealizowany projekt 
„Ogrody ziołowe" przez Cystersów 

- 13 października zawoziłam osobiście i składałam wniosek o dofinansowanie hybrydowego 
oświetlenia dla miejscowości Runowo Pomorskie ul. Połchowska aż do cmentarza oraz ul. 
Dębowa dofinansowanie ma wynieść ponad 600.000,00 zł 

- byłam na spotkaniu w Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego w sprawie programu 
fotowoltaiki dla mieszkańców naszych gmin oraz dostarczałam kolejne dokumenty do 
projektu oczyszczalni przydomowych z naszej gminy na 39 nieruchomościach mam 
nadzieję, że powstaną przydomowe oczyszczalnie. W tej chwili powinny rozpocząć się 
prace geologiczne badające grunt czy jest zdatny do zainstalowania wybudowania takiej 
oczyszczalni przydomowej 

- 14 października odbyło się w urzędzie spotkanie z projektantem na aglomerację II, czyli 
dotyczącą dokumentacji projektowej na siec kanalizacyjną dla Połchowa i Runowa 
Pomorskiego oraz sieć wodociągową dla Runowa Pomorskiego jak również m.in. w tej 
dokumentacji projektowej ma być zaprojektowany zbiornik wyrównawczy na SUW 
w Węgorzynie, ustalono z projektantem spotkanie z mieszkańcami tego terenu na 5 listopad 
godz. 16:00 w świetlicy z mieszkańcami Połchowa, godz. 17:00 w Szkole Podstawowej w 
Runowie Pomorskim 

- chciałam również poinformować, że 22 odbył się Finał wojewódzki w sztafetach w biegach 
przełajowych uczennicy naszej Szkoły Podstawowej w Węgorzynie zajęły II miejsce 
i obroniły tytuł wicemistrzyń województwa 
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- jeśli chodzi jeszcze o fundusze unijne to 30 września złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 
poprzez Lokalną Grupę Działania poszerzenie bazy rekreacyjnej i sportowej Gminy 
Węgorzyno poprzez doposażenie 5 miejsc rekreacji na terenie miejscowości Runowo 
Pomorskie i Węgorzyno chodzi o dodatkowe elementy na placach zabaw oraz stworzenie 
Street workout parku w Węgorzynie 

- podpisałam już akt notarialny na przejęcie budynku w Brzeźniaku po sklepie na świetlice 
wiejska ten obiekt jest już własnością gminy i teraz trwają prace nad dokumentami aby móc 
ta świetlicę tam uruchomić jak najszybciej 

- 3 listopada również mam podpisanie kolejnego aktu notarialnego ważnego dla mieszkańców 
tym razem Zwierzynka, ponieważ ten akt notarialny będzie regulował i będziemy 
przejmowali nieruchomość usytuowaną w poprzek boiska w Zwierzynku przejmiemy od 
mieszkańców od właścicieli 

- jeśli chodzi o inwestycje to rozpoczęto prace przy remizie OSP w Węgorzynie 
- jeśli chodzi o drogę do Gościsława prace są na ukończeniu 
- droga w Kąkolewicach uzyskaliśmy już pozwolenie na budowę ogłosiliśmy już przetarg 

otwarcie ofert nastąpi'6 listopada 
- o aglomeracji II to już Państwu powiedziałam o tym spotkaniu bardzo proszę informować 

mieszkańców tych terenów 
- jeśli chodzi o nawierzchnię I etap zagospodarowanie osiedla 1 etap to jesteśmy w trakcie 

prac budowlanych jeśli chodzi o wymianę nawierzchni i budowę miejsc postojowych 
- dobiegły końca również prace przy siłowni plenerowej na osiedlu 40 — lecia można już 

korzystać z tego obiektu rekreacji 
- dokonaliśmy już odbioru robót po usunięciu usterek jeśli chodzi o budowę przystanku Ryby, 

który jest zlokalizowany na ulicy Kolejowej między torami a Biedronką i to by było 
wszystko z informacji między sesyjnej 

Przewodu lezący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz może by były pytania do tej informacji 
Pani Burmistrz, proszę Pan Radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek - Pani Burmistrz zabrakło mi informacji tzn. kilka słów na temat chodnika na 
ulicy Drawskiej i chodnika na ulicy Podgórnej to niby było załatwione, pismo było 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję radnemu proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - tak oczywiście na bieżąco monitujemy tą sprawę, ponieważ za wielkiego wpływu 
na to nie mamy możemy tylko prosić i monitować jeden z tych chodników jest przy drodze 
krajowej drugi w sumie ciągu drogi wojewódzkiej, ale ma być zrealizowany przy inwestycji jaką 
krajówka będzie robiła II etap aglomeracji, monitujemy żeby jak najszybciej to było zrobione 

Pan Radny Sadurek — }a w dalszym ciągu mimo, że nie kandyduje do następnej kadencji, ale ja się 
będę upominał o to cały czas 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu 

Pani Burmistrz - nawet gdyby Pan zapomniał się upominać to my i tak jako Gmina Węgorzyno 
będę przypominała inwestorom 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - przepraszam, że tak na raty 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę 

Pani Burmistrz - co mi brakowało w tej informacji teraz to poinformować Państwa, że trwają prace 
naprawcze na aglomeracji I, bo mówimy dzisiaj o tej inwestycji były podawane fakty kwoty i do 
uzupełnienia informacja o tym właśnie że trwają prace naprawcze 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz , czy są jeszcze pytania do informacji?. 
Kończymy punkt informacje 

V. Podjęcie uchwal w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego - projekt druk nr 6. Przed sesją na komisji tego nie było dotarła do biura rady 
pismo Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej 
(opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - taki jest wymóg, ale w tej chwili proszę o rannych pytania, 
dyskusję, proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji 

Pani Burmistrz ~ ja chciałabym tylko dodać, że to jest jedyny projekt uchwały dotyczący w ogóle 
podatków. Gmina Węgorzyno jest w tak dobrej sytuacji finansowej, że trwają inwestycje, 
inwestycje nie są zagrożone, środków starcza na bieżące funkcjonowanie gminy na bieżące 
funkcjonowanie szkół i inne zadania własne, które gmina realizuje i co najważniejsze to to że gmina 
na realizacje tych wszystkich zadań nie musi podwyższać podatków, podatki takie ja mieliśmy w 
roku 2013 i obecnie w 2014 będą również obowiązywać w 2015. Podatek rolny również projekt 
uchwały jest przygotowany w ten sposób aby utrzymać stawkę z poprzedniego roku i obecnego 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, proszę o pytania dyskusję, proszę 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 

Uchwała Nr XL/371/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30października 2014 roku 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do ceiów wymiaru podatku rolnego 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLIV/523/2010 Rady 
Miejskiej w Węgorzynie z dnia 02 września 2010 roku w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Gminie Węgorzyno i jej jednostkom podległym oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
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publiczną, oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg — projekt druk nr 
7.Treść radni mają przed sobą na komisji pewnie też dyskusja była, proszę o pytania przy projekcie 
tej uchwały, jeżeli nie ma pytań to proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XL/372/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

Z dnia 30października 2014 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XLIV/523/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 02 września 2010 
roku w sprawie okreśłenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Węgorzyno 
i jej jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organu lub osób uprawnionych 
do udzielania tych ulg. 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2015 -
projekt druk nr 8. Proszę o dyskusję o pytania, proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr KL/373/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

Z dnia 30 października 2014 roku 

w sprawie Gminnego Programu Profńaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2015 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2015 rok". - projekt 
druk nr 9. Proszę o dyskusję w tym punkcie czytałem protokół z posiedzenia komisji dyskusja tam 
była, proszę o stanowisko komisji 
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Pan Jan Szymko Przewodniczący komisji Budżetowo - Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji 

W wyniku głosowania jawnego na ogółną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XL/374/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30października 2014 roku 

M> sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami pozarządowymi 
i innymi podmiotami wymieńionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działałnościpożytku publicznego i o wołontariacie na 2015 rok". 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 
Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości stanowiących działki nr 145, 147, 149 
w obrębie Mielno — projekt druk nr 10. Poproszę o stanowisko komisji może wyjdzie dyskusja 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo ~ Gospodarczej - przedstawił stanowisko 
komisji. Jak Pan przewodniczący pozwoli to na komisji była dyskusja, która szła w tym kierunku, 
że te drogi które są wymienione w uchwale są to drogi gruntowe są tylko na mapach na gruncie ich 
w ogóle nie ma nie są wyznaczone. Przed podpisaniem protokołu o przejęciu należałoby wykonać 
na gruncie wznowienia granic z tym żeby to wykonała agencja natomiast te dwie drogi, które się 
tutaj proponuje to są te drogi jak ktoś jedzie z Mielna do Zwierzynka przed tym zakrętem pod górkę 
w lewo jest taka kostka ułożona jak na Kopernika, gdzie kiedyś były takie jałowniki kiedyś stodoła 
stała to jest ten kawałeczek drogi. Myślę, że jest to zasadne żeby te drogi przejąć, ponieważ np. jak 
się jedzie od kanału na dzisiaj tam drogi żadnej nie ma jest pole uprawiane i nieraz tam komuś 
może jakaś wiązanka spaść słowna oczywiście, że ktoś jedzie po zasianym polu a praktycznie jest 
droga gminna nie jest wyznaczona na gruncie i to myślę należało by wykonać i przejąć po prostu 
żeby na to były pieniądze nie gminne tylko agencyjne 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o dyskusję w tym temacie, zabiorę głos bo z tymi drogami 
agencyjnymi na pewno w przyszłości będzie jeszcze problem, bo jest problem z drogą którą agencja 
potrafiła sprzedać z działką gdzie jest dostęp utrudniony mieszkańców. Ja w swojej dzierżawie 
również mam drogę do budynków gdzie mieszkają mieszkańcy nie wiem czy podatek powinienem 
wziąć i szlaban postawić. Pani burmistrz przejmowanie drogi to może być taki pretekst, że 
mieszkańcy powiedzą proszę mi drogę utrzymać w stanie przejezdności, jeżeli tam zamieszkują, bo 
tą drogę co radny wspomniał Szymko ją trzeba wytyczyć i zbadać jak ona faktycznie wygląda. To 
że robimy na Gościsławiu drogi to ja miałem jako Przewodniczący Rady zgłoszenia od jednej 
mieszkanki Gościsławia, że na mapach agencyjnych inaczej jest wskazane ona dostaje dopłaty i 
kwestionują, że ona uprawia nie te działki. Jak geodeta przyszedł tyczyć wodociąg czy światłowody 
to dziewczyna mówi, że po moim polu chodzą i się okazuje, że wytyczone prawidłowo tylko przez 
te zaszłe czasy to tak jeździliśmy wszyscy tu lepsza droga troszkę dalej, dalej. Ja znam trochę ten 
obszar swojego rejonu Przytonia, Brzeźniaka, Wiewiecka jak te drogi mogą wyglądać na mapie 
wygląda dobrze a w terenie rosną drzewa tam są wysypane głazy kamieni. Tą drogą się nie 
przejedzie, jedna z mieszkanek prosiła o wodociąg na Wiewiecku powiem głęboko w lesie bo tam 
jest droga ja znam ja uprawiałem to wiem gdzie w Wiewiecku jest droga jest gdzie indziej ta Roga 
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geodezyjna jest gdzie indziej, obecny użytkownik ma tam są ogromne kamienie. To były koszty 
żeby przejąć to pracownik dokona tego urzędowo na papierze tylko żebyśmy się nie wpędzili jak 
agencja chce nam nieodpłatnie przekazać to niech nam chociaż wytyczy żeby tam Szymko też mógł 
dojechać samochodem terenowym chociaż na początek. Uchwała będzie żeby przejąć, prosiłbym 
żeby nie przejmować w ciemno bo oni nam chcą dać coś za darmo drogi to są potem kosztowne w 
utrzymaniu, bo mieszkaniec mówi proszę mi krzaki wyciąć coś tam zrobić wyrównać, bo uchwałę 
można podjąć w tym duchu wypowiadam się, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - chciałam Państwa poinformować, że będziemy się starać, aby przed przejęciem 
faktycznie było odtworzenie lub chociażby okazanie granic przez agencje na ich koszt natomiast 
przejmować będziemy na takich zasadach, że przed aktem notarialnym będziemy podpisywać 
protokół o technicznym stanie drogi po to aby mieć możliwość wnioskować do nich o bezzwrotną 
pomoc finansową na remont tej drogi. Taką procedurę robimy już teraz w Lesięcinie aby przejąć od 
agencji drogi żeby móc zabezpieczyć dostęp mieszkańców do swoich nieruchomości we wtorek 
podpisuje akt notarialny z agencją a właśnie było to poprzedzone tymi czynnościami o których teraz 
mówię o spisaniu protokołu o stanie technicznym i już również zostało wysłane pismo o 
zarezerwowanie i bukowanie pieniędzy na remont tej drogi. A co Państwu chciałabym jeszcze 
dodać przy projekcie tej uchwały prosząc o podjęcie go aby zwrócić uwagę na to, że ta droga 
prowadzi czy umożliwia dostęp do jeziora. Różnie to bywa z tym dostępem jeśli chodzi o różne 
drogi o sprawy bezpieczeństwa przeciwpożarowego, dlatego byłam skłonna podjąć temat i 
przygotować stosowny projekt uchwały. Tutaj Państwo widzicie to jest jezioro oczywiście jest 
dostęp poprzez tą drogę ale mówię z różnych względów i powodów brałam to pod uwagę, że to jest 
alternatywny umożliwienie dotarcia do terenów nad jeziorem do jeziora do wody również dla celów 
ppoż 

Pan Radny Szymko — ja może tyłko uzupełnię, nie mną tego urządzenia co ma Pani burmistrz ale 
pokarze tak to jezioro to jest jezioro Mielno i z tej strony gdzie akurat ta droga idzie nie bardzo się 
da korzystać dojścia do jeziora nie ma nie da się. Natomiast jezioro Woświn jest niżej i ta droga 
która ładnie wygląda na mapie to ona idzie w kierunku Woświna tam gdzie jest kanał tam kiedyś 
była stara przystań rybacy mieli jak ktoś pamięta. Natomiast tutaj na górze to jak kiedyś było 
spotkanie z agencji był przedstawiciel to jest droga gminna, którą kiedyś mieszkańcy Mielna 
Sielska jeździli do Dobrej ta droga wychodzi przed wieżą jest taki wąwozik zasadne żeby były 
przywrócona do użyteczności w ten sposób żeby rowerem można było przejechać tam jak się 
skończyły P G R -y to kamienie rośnie kilka jabłonek ale droga która można by było do Dobrej sobie 
tak jak chodzą z tymi kijkami czy rowerem przejechać. Natomiast ta droga to jest ślepa ona jest w 
kierunku Woświna ale się kończy w polach na dzisiaj jej nie ma na mapie ładnie wygląda jest 
użytkowane przez jednego dzierżawcę, który użytkuje tą drogę i w zasadzie to byłoby zasadne. Z 
tego co ja wiem bo mamy taką piękną gminę ekologiczną i jezioro Woświn jest naprawdę piękne 
wszyscy jeżdżą przy Woświnie po prywatnych gruntach ujeżdżają tam jest zaorane posiane i znowu 
zrobią drogę bo dostęp do jeziora powinien być i tu by należało pomyśleć żeby od strony Woświna 
tam są grunty i agencyjne i prywatne trudno mi jest teraz powiedzieć ale drogi nie ma a tam żeby 
był dostęp to należałoby coś pomyśleć kiedyś w przyszłości 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania, czy dyskusja w temacie tych dróg, będzie co 
robić dla następców tych dróg jest dużo do przejmowania naprawiania nie zabraknie pracy. 
Jesteśmy przy projekcie tej uchwały głosujemy najpierw wniosek komisji, komisje wnioskują o 
dopisanie do projektu uchwały dwóch dróg oznaczonych jako działka 141 i 143, czy są uwagi do 
tego wniosku, kto jest za przyjęciem wniosku komisji o dopisanie działa nr 141? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - wniosek został przyjęty 

Wniosek komisji o dopisanie do projektu uchwały drogi oznaczonej jako działka nr 143, kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 

Cały projekt uchwały wraz z przyjętymi wnioskami 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 

Uchwała Nr XL/375/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 30października 2014 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa Agencji Nieruchomości 
Rolnych nieruchomości stanowiących działki nr 141,143 145,14 7,149 w obrębie Miełno 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 
2014 - projekt druk nr 11. Proszę o pytania o informację 

Pani Burmistrz - Szanowni Państwo bardzo proszę przyjąć autopoprawką w §4 zwiększenie 

dochodów ogółem i dochodów bieżących oraz wydatków ogółem i wydatków bieżących o kwotę 
243.838,23 zł. Wynika to z otrzymanych w międzyczasie dwóch dotacji od wojewody 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę o stanowisko komisji, komisje przyjęły autopoprawkę 
Pani Burmistrz dot. §4 pkt.ł i pkt. 2 jest to zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 243.838,23 
zł w związku z przyznaniem dotacji celowej na zadania zlecone od Wojewody 
Zachodniopomorskiego. Z tą autopoprawką komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych głosowało: 
Za-12 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XL/3 76/2014 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

Z dnia 30 października 2014 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2014 
(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu) 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Węgorzyno na lata 2014-2021 - projekt druk nr 12. 

Pani Burmistrz - również proszę o przyjęcie mojej autopoprawki dot. załącznika nr 2 
o konsekwencję poprzedniej uchwały czyli o zwiększenie o kwotę 243.838,23 zł 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o stanowisko komisji 

Pan Jan Szymko Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - komisje również przyjęły 
autopoprawkę Pani Burmistrz ta sama kwota co wcześniej jest to konsekwencją podjętej wcześniej 
uchwały i z tą autopoprawką komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są jakieś pytania? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że wyczerpaliśmy punkt V podjęcie uchwał w 
sprawie przed odpowiedziami ogłoszę 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - wznawiam obrady dzisiejszej sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w tym punkcie interpelacji nie było, było podziękowanie Pani 
Radnej. W związku z tym przejdziemy do kolejnego punktu 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uczestniczyłem w: 
- festynie charytatywnym, dla chorej Patrycji 
- Złotych Godach z Panią Burmistrz przy wręczaniu medali 
- było dużo zaproszeń ze szkół związane z początkiem roku pasowanie, różne akurat to Pani 

Burmistrz z obowiązku chodziła mi na tyle czasu nie starczyło żeby w szkołach przebywać 
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- w tym okresie nie tylko w biurze rady, ale mieszkańcy wracali do kilku tematów, jeden 
tradycyjnie wracał do tematu granicy na Sulicach. To jest temat z jeziorem związany, my 
na sesji zajmowaliśmy się całą kadencję tą działką i radni tam jeździli stanęło ostatnio w 
tym tygodniu żeby chociaż policjanci potwierdzili to co do tej pory tam poczynił to że 
został ten mur rozebrany. Nie wiem czy mi się uda tych policjantów w tym pismach byli 
wymieniani namówić żeby oni pojawili się na działce, bo ten Pan chce mnie i Panią 
Burmistrz na tej działce i policjantów żeby to spisać. Jak mu ostatnio odpisałem, że jeżeli 
będzie dotyczyło tej samej sprawy to już nie będę na pisma zajmował stanowiska to trochę 
był obrażony. Nic nowego nie wnieśliśmy wskazaliśmy drogę do wystąpienia dla niego do 
Prokuratury. To był jeden z tematów on się chyba w tej kadencji nie zakończy. To chyba 
będzie praca dla następnych radnych, dla następnego przewodniczącego 

- inny temat jedna z mieszkanek to związana bardziej z dniem 1 listopada o cmentarzu w 
Runowie, ale wiem, że tam Pani Burmistrz czuwa bo tam chodziło o wykoszenie trawy o 
wywiezienie śmieci. Urodził się tam temat wyszedł oświetlenia drogi i chodnika, ale to 
wyjaśniłem, że to jest temat na przyszłą kadencję dotyczył cmentarza w Runowie, ja byłem 
trochę zdziwiony bo tam mamy radnych z tamtego terenu o chodniku to już wiemy na tym 
Runowie od przejazdu kolejowego do cmentarza, oświetlenie to jest temat dla następnej 
rady, ale do mnie do przewodniczącego takie rzeczy wpływały i to nie zawsze na dyżurze 
tylko czy mogę się umówić w innym terminie. Ja na początku założyłem, że każdy termin 
który będzie pasował to przyjadę możemy rozmawiać. I tak w tym okresie od poprzedniej 
sesji do tej to było wszystko. 

VII . Wolne wnioski i komunikaty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - 11 listopada jest to święto niepodległości mamy zaproszenia 
Radni do Szkoły Podstawowej w Węgorzynie na 7 listopada na godz. 10:05, o 12:00 jest też w 
gimnazjum też ma uroczystości i odbędą się tradycyjnie 11 listopada jest msza święta za ojczyznę 
o godz. 9:00 przeważnie jestem i część radnych. 11 listopada mamy zaproszenie na Narodowe 
Święto Niepodległości, które odbędzie się w Sielsku o godz. 10:30 rozpoczyna się mszą 
zakończenie o godz. 12:45 wszystkich zainteresowanych uczestnictwem myślę, że poproszę nawet 
o informacje do Pani Radnej Górniak 

Pan Przewodniczący odczytał program spotkania 

Przewodniczący Pady Miejskiej - w komunikatach jest wniosek części radnych, że na koniec naszej 
kadencji odbędzie się msza zamówiona przez radnych w intencji naszych zmarłych dwoje radnych 
co nam w trakcie kadencji odeszli i ta msza odbędzie się 8 listopada o godz. 18:00 w Kościele 
Parafialnym w Węgorzynie za Pana Raja i za Panią Barbarę Pietrusz, wszystkich zapraszamy będę 
miał tyle wolnych wniosków i komunikatów chyba, że Pani Burmistrz coś jeszcze 

Pani Burmistrz - chciałabym dodać, że 10 listopada w Przytoni odbędzie się V Festiwal Inicjatyw 
Wiejskich związany z działaniem lokalnej grupy działania CłW Łobez będą prezentowane dobre 
praktyki wniosków, projektów, realizowanych zarówno przez stowarzyszenia jak i Gminę 
Węgorzyno 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz w wolnych wnioskach i komunikatach 
przewiduję uroczystą sesje na zakończenie naszej 4 letniej pracy wstępnie przyjmowany termin to 
jest 13 listopad to jest czwartek również chyba o godz.14:00 uchwał pewnie będzie mało, ale za 
wspólną naszą 4 letnią pracę to sobie podziękujemy, sołtysom i wszystkim innym to już taką sesje 
na zakończenie 
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VIII. Zakończenie obrad. 
Jeżeli nie ma wolnych wniosków i komunikatów zamykani X L sesje Rady Miejskiej w 
Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 13 ponumerowanych stron, oraz 13 załączników. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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